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Abstract (en)
[origin: WO9203475A1] Peptides and a diagnostic antigen containing one of said peptides and having the ability to detect antibodies against at least
one type of picornavirus and flavivirus are described. The use of said diagnostic antigen for diagnosing infections caused by picornavirus and/or
flavivirus and for discriminating between false and true diagnosed HIV-1 p17 positive sera is also described, as well as vaccines against diseases
caused by picornaviruses and/or flaviviruses.

Abstract (fr)
On décrit des peptides et un antigéne diagnostique contenant I'un desdits peptides et possédant la capacité de détecter les anticorps agissant
contre au moins un type de picornavirus et de flavivirus. L'utilisation dudit antigene diasgnostique pour diagnostiquer des infections causées par le
picornavirus et/ou le flavivirus et pour discriminer entre des sérums diagnostiqués comme étant faux séropositifs et vrais séropositifs pour le VIH-1
p17 est aussi décrite, ainsi que des vaccins contre les maladies causées par des picornavirus et/ou des flavivirus.
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